
MARATONSKO POROČILO
V začetku februarja je bi-

la peta letna konferenca
dru/.abnega kluba »Kajuh« iz
Most.

O dobro zastavljeiiem de-
lu in uspehih, ki jih je v
zadnjem času dosegel ta
klub, smo že veliko slišali
in brali. Nekaj tega je bilo
objavljeno tudi na straneh
Našc skupnosti.

Za letošnjo konferenco je
vodstvo kluba pripravilo ze:
lo obširno poročilo. Bilo Je
resnično odraz aktivnosti in
uspehov tega kluba. Zdi se
celo, da je bilo preobšimo
in človek preprosto občudu-
je avtorja, odkod je pri da-
našnjem tempu življenja
zmogel toliko časa in potrp-
ljenja za sestavo tako obšir-
ncga poročila. Ker je bila v
njem zajeta vsaka potan-
kost, kaže, da mladi delega-
ti niso imeli o čem razprav-
ljati. Zato so se oglašali k
besedi večinoma samo gost-
je. Tudi sicer je bila razpra-

va dokaj mlaona, morda ce-
lo nekoliko posiljena.

Značilno je bilo že to, da
je dnevni red obsegal kar 13
točk. To bi zadostovalo za
republiški ali zvezni kongres,
medtem ko bi za 53-članski
klub bile dovolj 3—4 točke
dnevnega reda.

Finančno poročilo je ob-
segalo kar 22 gosto tipkanih
strani (razvozljal bi ga lah-
ko samo finančni strokov-

JUak) čeprav gre za neka.j
vec kot poldrugi milijon sta-
rih dinarjev dohodkov in iz-
datkov. tudi poročilo o de-
lu bi bilo lahko krajše, pre-
glednejše m enofcnejše. V
njem je bilo tudi odvečnih
podatkov, kot na primer po-
droben in sila nepregleden
prikaz starostnega sestava
članov kluba.

S temi pripombami pa ni-
kakor ne želimo zmanjševa-
ti uspehov tega kluba, ki so
očitni, marveč želimo s tem
le spodbujati klub k še bolj-
šemu delu. ff


